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INFORMASJONSMØTE OM UTVIKLINGEN PÅ BORGEN 

 
 
 

På en litt grå og kald tirsdagskveld 
arrangerte Børge-Borgere informasjonsmøte 
om utviklingen på Borgen. På møtet stilte 
både politikere, representanter for utbyggere 
og arealplanleggere fra Ullensaker 
kommunes reguleringsavdeling opp. Fra 
Reguleringsavdelingen kom Ståle Fosli og 
Atle Sander og fra Administrasjonen kom 
ordfører Harald Espelund.  

 
Harald Espelund takket Børge-Borgere for initiativet til møtet. Han fortalte at 
Kommunedelplanen blir lagt fram i juni og det utover vil bli offentlig ettersyn på 
de planlagte boligfeltene i tur og orden.  
 
Han kunne også melde at det er flere interessenter som ønsker å etablere 
butikk på Borgen. Rekkefølgekravene på gang- og sykkelveger er imidlertid 
kostbare. Det kom ønske om at krysset Gml. Kongsvingerveg/Myrhusvegen blir 
lagt om da det fungerer dårlig. 
 
Ståle Fosli fortalte om planer og 
planprosesser. Han viste kart over de 
planlagte utbyggingsfeltene B4 
(Borgenhagen), B2 (Skomakertunet) og B1 
(Borgenbråtan). Det vil bli 
eneboligbebyggelse på alle planlagte 
boligområder med unntak av B4 som vil bli 
tettere bebygget.  
 
Gang- og sykkelveger er med i rekkefølgekravet til utbyggingen av de enkelte 
feltene. I tillegg ønsker man å legge strømledningene langs Myrhusvegen i 
bakken, hvilket alene vil koste 40 mill. kroner. Borgen Vel ønsker rundkjøring i 
krysset Myrhusvegen/Karlstadvegen. 
 
Det er planlagt ny kunstgressbane med undervarme ved Alfhallen ved siden av 
grusbanen.  
 


